

Licence No. 80451
牌照號碼

EMPLOYMENT ORDINANCE

《僱傭條例》
(Chapter 57)
(香港法例第57章)

Section 52

第52條

LICENCE TO OPERATE AN EMPLOYMENT AGENCY

職業介紹所牌照



1. Mr./Miss/Mrs. Hing Kwok Recruiter Limited Chinese characters
現發本牌照給 先生/女士
(if applicable) XXX is hereby licensed to operate an employment agency
(英文姓名: Hing Kwok Recruiter Limited), 以便經辦一間
known as 名為
Chinese characters (if applicable) XXX
(英文名稱:) 的職業介紹所,
at Unit B, 12th floor, Hang Seng Causeway Bay Building,
其營業地址為:
28 Yee Wo Street, Causeway Bay, Hong Kong.

2. This licence is issued subject to the provisions of the Employment Ordinance (Chapter 57) and all regulations
本牌照的發給, 須受《僱傭條例》(香港法例第 57 章) 及所有根據該條例訂立的
made thereunder.
規例限制。

3. This licence is valid for a period of twelve months after the date of issue hereof and shall expire on
本牌照由簽發日期起 12 個月內有效, 並於
the 21st day of October 2026.
20 年 月 日期滿。

YIM Chun-kwok

for Commissioner for Labour
勞工處處長

Date of Issue 22nd October 2025

簽發日期:

Note: This licence must be displayed at all times in a conspicuous position at the place of business specified in
附註: 本牌照必須在所有時間展示於本牌照第1段所述營業地址的顯眼處。
paragraph 1 of this licence. Where the licence authorizes the employment agency to carry on business at
凡獲本牌照授權在超過一處經營職業介紹所, 持牌人必須為每間增設
more than one location the licensee must obtain a duplicate licence for each additional location and display
的職業介紹所領取牌照複本, 並將牌照複本在所有時間展示在增設地
it there in the same manner.
點的顯眼處。